



# Guangren Elementary School

**Grade 3 Newsletter Week 19: December 29th - January 3rd , 2025**

光仁國小ESL雙語班週報 - 三年級  
第一學期第19週 十二月三十日 - 一月三日

# Contents:

## 內容

1. **A Peek into our Week!**
2. **High Frequency Words**
3. **Key Content Words**
4. **Grammar Focus**
5. **Social Conventions**

1. 關於我們這一週
2. 高頻單字
3. 關鍵字彙
4. 文法重點
5. 主要句型



# Grade 3 Green (Ren) class

## 3年級綠組（仁班）

In the Ren class students developed their own board game with a partner. They focused on materials needed to play, goal of the game, obstacles, how to overcome the obstacles, rules and how to play. They then made their board games with their partner.

在仁班的課堂上，學生們與同伴一起製作自己的桌遊。他們專注於玩遊戲所需的材料、遊戲的目標、障礙物、如何克服障礙、遊戲規則和如何玩遊戲。然後，他們與同伴一起製作桌遊。



# Grade 3 Yellow (Ren) class

## 3年級黃組（仁班）

Students in Ren class designed a reindeer Christmas card during an Art lesson on Christmas day. Students used a variety of material and their imaginations to conceive their ideas.

仁班的學生們在聖誕節那天的美術課設計一張馴鹿聖誕卡。學生利用各種材料和他們的想像力來構思他們的想法。



# Grade 3 Green (Ai) class

## 3年級綠組（愛班）

In the Ai class students developed their own board game with a partner. They focused on materials needed to play, goal of the game, obstacles, how to overcome the obstacles, rules and how to play. They then made their board games with their partner.

在愛班的課堂上，學生們與同伴一起製作自己的桌遊。他們專注於玩遊戲所需的材料、遊戲的目標、障礙物、如何克服障礙、遊戲規則和如何玩遊戲。然後，他們與同伴一起製作桌遊。



# Grade 3 Yellow (Ai) class

## 3年級綠組（愛班）

Students in Ai class designed their magnetic race game using a variety of materials. Students included obstacle in their games. Students pre wrote their idea with items such as material required, obstacle and how to play.

在愛班的課堂上，學生們使用各種材料來設計磁鐵比賽遊戲。學生在遊戲中加入了障礙物，並事先寫下他們的想法，包括所需的材料、障礙物和如何玩此遊戲。



# Grade 3 Green (Xin) class

## 3年級綠組（信班）

In this class, students engaged in a fun scavenger hunt! They searched around the classroom to find things that helped them fill out a graphic organizer. This organizer helped them plan for writing about a new game they learned. The scavenger hunt made the activity exciting, and they enjoyed using their ideas to organize their thoughts before writing. It was a great way to practice writing skills and think creatively!

在堂課上，學生們進行了有趣的尋寶遊戲！他們在教室裡四處尋找可以幫助他們填寫圖形組織圖的線索。這個組織圖幫助他們計劃如何寫出他們學到的新遊戲。尋寶遊戲讓活動變得很刺激，他們也很享受在寫作之前使用他們的想法來組織他們的思維。這是練習寫作技巧和創造性思考的好方法！



# Grade 3 Yellow (Xin) Class

## 3年級黃組（信班）

Students used iPads to review adverbs and conjunctions. They played games where they chose the right adverbs, like "quickly" or "carefully," for sentences. They also reviewed conjunctions like "and," "but," "so", and "because" to connect ideas. The activity was fun and helped them practice using these words in sentences.

學生們使用 iPad 來復習副詞和連接詞。他們透過玩遊戲，來選擇出正確的副詞到句子中，如「快速地」或「仔細地」。他們也復習了連接詞，例如「和」、「但是」、「所以」和「因為」，以連接想法。這個活動很有趣，也幫助他們練習如何在句子中使用這些字彙。





## High Frequency Words (HFW) & Keywords

### 高頻單字和重要字彙



#### HFW

- *below*
- *end*
- *found*
- *give*
- *got*
- *next*
- *never*
- *name*

#### 高頻單字

- 在…下方
- 終點
- 找到
- 給
- 得到
- 下一個
- 從不
- 名字

## **Content Keywords**

**重要字彙**

### **Keywords**

- **Turn**
- **Opponent**
- **Dice**
- **Chants**
- **Roll**
- **Think**

### **重要字彙**

- 轉向
- 對手
- 骰子
- 吟唱
- 滾動
- 思考



## Grammar Focus

### 文法重點

#### prepositions

(under, over, through, near, between, on, in, behind)

- The cat is under the table

#### Irregular verbs

see > saw  
have > had  
fly > flew  
cry > cried

#### Adverbs of How

The boy ate his food **quickly**.  
She wrote her homework **neatly**.  
The teacher shouted at the students **loudly**.



#### 介系詞

(在…下面、在…上方、通過、在…附近、在…之間、在…上面、在…裡面、在…後面)

- 貓在桌子下面。

#### 不規則動詞

see > saw 看到  
have > had 有  
fly > flew 飛  
cry > cried 哭

#### 副詞

男孩很快就吃完了他的食物。  
她寫作業寫得很工整。  
老師對學生大聲叫喊。

## **Social Conventions**

### **主要句型**



**“How do I play this game?”**

「我該怎麼玩這個遊戲？」

**“You should...”**

「你應該...」

**How to overcome this challenge?”**

「要如何克服這個挑戰？」

**“You need to ....”**

「你需要....」

**“ The \_\_\_ is on the \_\_\_.”**

「 \_\_\_在\_\_\_上面。」




**“The \_\_\_ is under the \_\_\_.”**

「 \_\_\_在\_\_\_下面」。

## Upcoming dates

即將到來的日子



- New Year- Day off - 1 January 
- Final ESL exam week - 9-10 January 
- Closing day - 20 January 

- 新年 - 放假 - 1月1日
- ESL期末考週 - 1月9日至1月10日
- 結業式 - 1月20日